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Notule 2022-2023 
Algemene Ledenvergadering Hees 
Heeskantine, maandag 11 december 2023 

Aanvang 19.30 uur, Start 19:45 

Opening 
19:47 De voorzitter opent de vergadering. Welkom iedereen. 
De vergadering is een maand uitgesteld vanwege het overlijden van Ugur. 
Veel steunbetuigingen ontvangen vanuit diverse voetbalclubs 
 
Mededelingen/ingebrachte stukken 
- 3 afmeldingen 
- geen ingebrachte stukken 
- Penningmeester is er helaas niet bij vanwege ziekte. Laatste weken veel ziekenhuisopnames achter de rug.  
   Gelukkig is hij nu weer thuis, we hopen dat hij snel herstelt.  
- Kevin de Liefde stopt na dit seizoen als Trainer bij ‘Hees. Hij maak het seizoen wel af. 
 
Agendapunten: 

• Notulen ALV 7 november 2022 
Geen op/aanmerkingen vanuit de aanwezigen 
Reactie bestuur 
Mocht er nog een reactie gegeven worden, graag binnen 2 dagen per mail aan 
het secretariaat doorgeven. 

• Beslissingen bestuur tussen de 7 november 2022 en 11 december 2023 
Tussen de ALV van 7 november 2022 en 11 december 2023 heeft het bestuur diverse beslissingen genomen 
zijn hier vragen of opmerkingen over? 
Reactie vanuit aanwezigen 
Geen opmerkingen, akkoord 
 

• Stand van zaken Hees  
- Afronding project A+B 
   Financieel nog niet afgerond met de gemeente. De club ontvangt nog facturen vanuit 2015. 
   De eindafrekening is nog niet klaar. Wij zijn er niet akkoord mee. Verschil van mening wat allemaal  
   kantine is. En de grote van de technische ruimte.  
   Afspraak is nieuw huurbedrag vanaf ingebruikname nieuwe clubgebouw. 
   Afgesproken huurbedrag is wel akkoord. 
   Nu sparen mocht de eindafrekening hoger uitvallen 
- Project C, Entree sportcomplex 
   Entree Bosperceel en vereniging. ASR is leider in dit proces. 
   Inmiddels heeft de club zelf lantaarnpalen geregeld en geplaatst. 
   ASR werkt aan alles mee, maar de gemeente werk tegen. 
   De club is meegenomen in het project veilig maken Bosstraat.  
   Is gepresenteerd, maar niet gerealiseerd. 
   Reactie/vragen vanuit aanwezigen: 
   * Het terrein is slecht bereikbaar voor hulpdiensten door geparkeerde auto’s. Met name in de bocht. 
       Is het een idee om als tijdelijke  oplossing paaltjes met lint te plaatsen? 
      Bestuur: De voorzitter gaat een mail sturen naar de gemeente. 
   * Kan de media  hier iets in betekenen? 
      Bestuur: Hier zijn wij geen voorstander van, de gemeente kan hierdoor ook in de achteruit gaan. 
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Notule 2022-2023 
Algemene Ledenvergadering Hees 
Heeskantine, maandag 11 december 2023 

• VERVOLG Stand van zaken Hees  
- Zaalvoetbal 
  Sinds dit seizoen is zaalvoetbal ook een onderdeel van de club. Satureer 
  mogen we dit. De teams zijn vanaf SEC naar Hees toegekomen. 
  Zaalvoetbal is een officieel onderdeel van de club, maar telt      
  niet mee in de veldbezetting 
- Statuten 
  De statuten van Hees zijn verouderd. En dringend aan vernieuwing toe.  
  Het bestuur heeft de afgelopen maanden hier hard aan gewerkt.  
  Het is gelukt om de concept statuten klaar te hebben.  
  We hebben niet de volledige link met de KNVB gemaakt. Zijn daar vanaf geweken 
  Na het lezen van de concept statuten door de leden zijn er vragen?  
  Vanavond willen we graag akkoord op de concept statuten. Volgende ALV  
  willen we graag de definitieve statuten vaststellen. 
   
Stemmen akkoord concept statuten:  Wordt algemeen mee ingestemd 
 
  Reactie/vragen vanuit aanwezigen: 
  - Spelen leden / niet spelende leden 
     Jonge jeugd (kabouters en JO7) staan niet bij de KNVB ingeschreven. 
     Hoe worden deze geregistreerd?  
     Bestuur: komen we op terug 
   - Is er een kascommissie samengesteld? 
     Bestuur: ja voor 2 jaar. Bestaat momenteel uit 2 personen. Ze zijn opzoek naar een 3de 
     Wie wil ze helpen? Gaat om 1x per jaar 3 uurtjes inzet. 

                 - 35+ staat niet in sportlink, hoort wel. 
                   Bestuur: gaan we uitzoeken 
                 - Dames staan niet in sportlink. De eindstand wordt wel doorgegeven. 
                   Bestuur: gaan we uitzoeken 
 

- Kinderopvang 
Bink wil graag de boven ruimte en het terrein huren als BSO opvang locatie. 
Het gaat om kinderen in de leeftijd van 7 tot en met 12 jaar. 
Het contract is bijna rond . Ze willen vanaf de voorjaarsvakantie starten. Het gaat om dinsdag- en  
donderdagmiddag en vakantieopvang. Zij richten de bovenverdieping in met meubilair. 
In de technische ruimte komen stellingen waar alles keurig in wordt opgeslagen. Alle wordt iedere dag keurig 
opgeruimd door Bink, zodat er geen kleurplaten/speelgoed blijft liggen. 
Ze maken zelf de ruimtes schoon die ze gebruiken.  
Ze gaan ook speeltoestellen plaatsen. Locatie is in overleg met de club. 
De speeltoestellen worden jaarlijks gekeurd door Bink, inclusief reparatie en verzekering. 
Reactie/vragen vanuit aanwezigen: 
* Hoe gaat de gemeente hiermee om? 
Bestuur: Bink vraagt zelf de vergunningen aan bij de gemeente. 
Deze lopen niet alleen op het terrein 
* Vantilatie akkoord bevonden? 
Bestuur: Ja er is een ingenieursbureau gekomen namens Bink om de locatie te keuren. 
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Notule 2022-2023 
Algemene Ledenvergadering Hees 
Heeskantine, maandag 11 december 2023 

• VERVOLG Stand van zaken Hees  
- vervolg kinderopvang 
* De brandcompenenten zijn niet op orde, is dit akkoord voor BINK 
Bestuur: Zoals het nu is ingericht is het akkoord bevonden door het  
ingenieursbureau welke de keuring heeft gedaan voor Bink. 
* Welke afspraak is er met BINK als er getraind wordt? 
Bestuur: Voetbal heeft voorrang 
* Wat maakt BINK schoon? 
Alle ruimtes welke ze gebruiken en wc’s worden schoongemaakt 
- Prijzenlijst 
Er komt een wijziging in de prijs voor water, deze wordt zelfde prijs als frisdrank. 
Verder zijn er geen wijziging. 
Wij draaien een goede omzet, daarom geen prijsverhogingen. 
Reactie/vragen vanuit aanwezigen: 
* Zijn onze prijzen hetzelfde als bij de andere voetbalclubs in Soest? 
Bestuur: Nee, wij hebben hier ook geen inspraak ingehad 
 
* Beleidsdocumenten Hees 
Er zitten gaten in onze beleidsplannen en hier zijn wij de laatste tijd regelmatig tegen aangelopen 
De voetbalvereniging beschikt over een handboek. Deze is echter verouderd en moet het worden aangepast.    
Veel staat goed beschreven maar er ontbreken een paar fundamentele zaken: 

• In de voorgaande periode zijn bij het bestuur veel vragen binnen gekomen over de voetbalvisie van onze club. 
Met name over de doorstroom vanuit de jeugd zijn zorgen. Vooral ook omdat we boven de 16 jaar geen 
jeugdelftallen meer hebben. Ook worden opmerkingen gemaakt over de samenstelling van Hees 1, veel 
spelers van buitenaf, en de ambitie om in de 2de klasse te gaan spellen.  

• Wat nieuw is betreft uiting geven aan je geloof op de club. Hierover voorziet het beleid van de vereniging niet. 
Wij hebben geen beleid over bijvoorbeeld het toekennen van een gebedsruimte indien iemand daar gebruik 
van wil maken.  

• Ook bieden wij (standaard) geen producten aan die geschikt zijn voor leden die halal, kosher en/of veganistisch 
eten.  

• Wij hebben als vereniging geen standpunt hoe om te gaan met uiting geven aan politieke overtuigingen op 
onze accommodatie.  
Bestuur: Als club moet het duidelijk zijn hoe om te gaan met discriminatie/pesten/geweld 
Niet praten over kleur, denken van een individu, dit is niet hoe Hees erover denkt. Iedereen is welkom, maakt  
niet uit hoe je eruit ziet, gelooft etc.  
Wij handelen nu uit de losse pols. Wij willen duidelijkheid geven, wat wel/wat niet. Bijvoorbeeld moeten wij  
een ruimte creëren om geloof te kunnen uiten. 
Voeding rekening houden met de diverse meningen van de leden nodig, dit kunnen wij als bestuur niet alleen. 
Politieke uitingen, wat als het escaleert. 
Daarom willen wij dit seizoen een enquête uitzetten onder de lede, aan de hand van de uitkomst willen wij  
met diverse werkgroepen aan de slag. 
Reactie/vragen vanuit aanwezigen: 
* Politiek en geloof zijn persoonlijk, waarom regels? 
Bestuur: Omdat het aanstootgevends kan zijn als iemand gaat bidden 
Taak van het bestuur om duidelijkheid te creëren. 
* Hoe het gat op te vullen van 5 jaar tussen JO14 en Hees1 
Bestuur: Dit is een uitdaging. Nu maken veel jongeren de keus om naar de sportschool te gaan. 
30 jaar terug waren en ook veel voetballers van buitenaf in HEES 1. We zetten in om de jeugd te behouden en  
kijken hoe we jeugd van buitenaf kunnen aantrekken 
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Notule 2022-2023 
Algemene Ledenvergadering Hees 
Heeskantine, maandag 11 december 2023 

• VERVOLG Stand van zaken Hees  
- vervolg beleidsdocumenten Hees 

* Er zit ook een gat bij de senioren. voorheen 5 teams nu nog maar 3 elftallen 
 hoe daar mee om te gaan? 
Bestuur:  Is een trend wat ook te zien is bij de andere clubs. De jonge jeugd  
groeit, maar oudere teams wordt steeds minder. 

• Benoeming bestuur 
Erik van Mourik nieuwe jeugdvoorzitter 
De volgende bestuursfunctie zijn vacant: 
Voorzitter Ed 
Vicevoorzitter Hans 
Jeugdzaken Sander 
Sponsorzaken Jeffrey 
Voorstel is om de bovenstaande bestuursleden te herbenoem voor 2 jaar tot november 2025 
Vorige ALV zijn Annelies (secretaris) en Thierry (penningmeester)  benoemd voor 2 jaar tot en met november 
2024 
 
Stemmen samenstelling bestuur: Wordt algemeen mee ingestemd 
 

• Financieel 
Door afwezigheid van de penningmeester, neemt Sander het over. 
Hierdoor geen jaarverslag . 
Balans is doorgenomen  
Reactie/vragen vanuit aanwezigen: 
geen vragen  
 
Winst/verliesrekening 
Toch veel geld naar elektra + water komt o.a. door verlichting. 
Reactie/vragen vanuit aanwezigen: 
geen vragen  
 
- Verslag en advies kascommissie 
Wie wil ons team versterken? Wij zijn nu met zijn tweeën en hebben echt een derde persoon nodig. 
Het kost ca. 3 uurtjes per jaar. Wie meldt zich aan? Kan via secretariaat@vv-hees.nl. 
 
De kascommissie heeft tijdens de controle geen onregelmatigheden geconstateerd. Zij zijn van mening dat 
de uitgaven en inkomsten op correcte wijzen zijn geadministreerd en dat de balans en winst- en 
verliesrekening per 30-06-2023 een juiste weergave zijn van de financiële positie van Hees. 
 
De commissie verleent decharge aan het bestuur van V.V. Hees. 
 
Stemmen goedkeuring begroting: Wordt algemeen mee ingestemd. 
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Notule 2022-2023 
Algemene Ledenvergadering Hees 
Heeskantine, maandag 11 december 2023 

• Rondvraag 
* Stel Hees 1 promoveert naar de 2 de klasse. Moeten we nadenken over 
reisafstand? Hoe in te regelen? Met de bus boven een aantal km? 
Bestuur: Als Hees 1 promoveert naar de 2de klasse zal  dit nader bekeken worden 
en nemen wij een standpunt in 
 
* Wanneer komt er buitenverlichting op het terras? 
Bestuur: Het heeft onze aandacht alleen de juiste oplossing is nog niet gevonden. 
Bestuur zet het op het prioriteiten lijstje 
 
* AL Hees 1 de 2de klassen heeft behaald hoe lopen dan de lijnen tussen TC en Vrienden van Hees? 
Bestuur: Vrienden van Hees is een stichting welke buiten onze vereniging staat. Vanuit het hoofdbestuur zijn 
Sander en Jeffrey aangesloten bij de TC. Vrienden van Hees adviseert en financiert hier en daar wat. Er 
ontbreekt inhoudelijke structuur. welke spelers zijn er nodig ? Dat inzicht moet beter en heeft onze aandacht 
 
* Staat er een termijn voor met wat het bestuur wil gaan doen, zoals aangegeven bij eerder punten tijdens de 
vergadering? 
Bestuur: Kabouterbak seizoen 2023-2024 
Enquête + werkgroepen Q1 2024 start 
Beleid aanpassen eind seizoen 2023-2024 
Statuten ALV 2023-2024 
 
*Wie is er verantwoordelijk voor  de EHBO op zaterdag. 
Bestuur: Lastig in te vullen. Een idee kan zijn om een planning te maken wie verantwoordelijk 
Verbanddoos gaan we aanvullen, wie is er verantwoordelijk voor. 
Er is een nieuwe AED aangeschaft, we gaan een AED cursus inplannen. 
 
*Is het mogelijk om een kleine verbouwing te doen? Als Hees 1 thuis speelt is het niet te doen op de mannen 
WC.  
Bestuur: Wij gaan de gemeente benaderen om te kijken wat er mogelijk is. 
 
*De goals worden naar trainingen overal maar neergezet.  
Is het een idee om een deel goed te bestraten? Duidelijk waar grote goals en waar kleine goals. Kunnen   
meerder goals van wieltjes worden voorzien? 
Bestuur: Iedereen wie de goals opruimt is verantwoordelijk voor het goed opruimen vaan de goals.  
Het is gedrag wat aangepast moet worden. 
 
* Is het mogelijk om een kinderhoekje te maken? Er staan nu 2 kratten met stripboeken boven deze worden 
bijvoorbeeld niet gebruikt. 
Bestuur: Dit is akkoord tafeltje hiervoor is er al, gaan we in orde maken 
 
* Wat moeten we met lekke ballen doen? 
Bestuur: Weggooien en melden dan komen er nieuwe 
 
*Kan er een strook vrijgemaakt worden aan de buitenkant van het hek?  Veel ballen lek doordat deze over het 
hek geschoten worden en we door de begroeiing hier slecht bij kunnen 
Bestuur:  Laten we hier een werkdag voor  inplannen 
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Notule 2022-2023 
Algemene Ledenvergadering Hees 
Heeskantine, maandag 11 december 2023 

*Vervolg rondvraag 
 
*Mei 2025 bestaat Hees 75 jaar, zijn hier al plannen voor? 
Bestuur: Er is veel tijd nodig m te regelen. Het bestuur wil in een commissie voor 
inrichten  Q1 2024.  Er is al een deel benaderd. 
 
* Vanuit de ledenadministratie 
- Er voetballen  momenteel spelers in Hees 3 zonder lid te zijn 
- Spelers vertikken alles in te leveren 
Bestuur : wordt op gepakt door de TC  
 
* Aandacht voor het up te date houden van de socials. Kan de website actiever bijgehouden worden? 
Voorbeeld: kampioenen vermelden. 
Neemt het bestuur beslissingen over wat er op de website en wat op de socials vermeld wordt? 
Is het een idee om in de begroting een bedrag op te nemen om de website professioneler te maken? 
Bestuur: We gaan dit bespreken in onze vergaderingen 
 

• Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:39 en  nodigt de aanwezigen uit voor een drankje. 
Volgende ALV vergadering 11-11-2024 

 


